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Verslag Topsportcommissie 
4 juli 2023 

 
Aanwezig: Thomas De Bock, Gery Follens, Owen Malone (verslag), Roel 
Parys, Rutger Smith, Lander Tijtgat, Bernard Van Havere 
Verontschuldigd: Sofie Debaere, Rik Didden, Rudi Diels, Ivo Hendrix, 
Fernando Oliva, Peter Robbens 
Afwezig: / 

 

1 Terugblik Europabeker landenteams 

Helaas degradatie naar 2e divisie met 6,5 punt (14e van 16 landen), deels door enkele 

ongelukkige last-minute blessures. De degradatie was vermijdbaar, als alle toppers 

mee waren hadden we 8e plaats kunnen ambiëren, wat dichter bij ons niveau is. Over 

twee jaar is de ambitie absoluut om opnieuw te stijgen. 

 

Te bekijken of we deze deelname in het contract kunnen schrijven voor atleten die 

door ons of onze partners ondersteund worden. Dit is ook de praktijk in enkele andere 

landen. In sommige landen is de top breed genoeg om de absolute toppers te missen 

maar wij rekenen echt wel op deze atleten. 

2 Vooruitblik/selectie EK U23 

Sterke ploeg naar Helsinki met enkele medaillekanshebbers (oa. Elien Vekemans en 

Jente Hauttekeete, Delphine Nkansa,…). 

3 Vooruitblik/Selectie EYOF 

Morgen publicatie selectie, sterke selectie met atleten die vorig jaar ook mee waren 

gezien het nu voor beide scholierenjaren is. Ylio Philtjens verdedigt zijn titel maar ook 

andere kanshebbers op medailles en top-5. 

4 Vooruitblik WK + precamp 

De selectie wordt steeds groter en steeds meer Belgen die een gunstige plaats op de 

World Ranking hebben. Pre-camp vindt plaats in Belek (Turkije), vanwaar in groepen 

naar Boedapest gevlogen wordt. Dag na de finale vertrekt de atleet terug naar huis. 

5 Selectie criteria WK halve marathon 

Jammer genoeg nog steeds niet online. Vooral jammer omdat de meerderheid van 

geïnteresseerden langs Vlaamse zijde is. 

6 Varia 

• G. Follens: Stelt het plan voor de European Running Championships 2025 in 

Brussel-Leuven voor. Wordt de 1e editie, innovatieve aanpak waar topsport en 

breedtesport samen lopen in dezelfde wedstrijd. Unieke kans om onze sterke 

marathongeneratie in de picture te zetten, ook teammedailles moeten onze 

ambitie zijn. 

• T. De Bock: Vraagt waarom de keuze voor Hulshout. Brussel wilde geen twee 

organisaties kort na elkaar. Scenario’s met Crosscup bekeken, oa. Monceauen 

Schaffen maar geen overeenkomst met lokale autoriteiten. Daarna opengesteld 

voor clubs, enkel Lokeren en Hulshout hebben zich kandidaat gesteld. Deze 

organisaties werden alles bij elkaar als gelijkwaardig beschouwd waardoor het 

insteekbedrag beslissend werd en Hulshout gekozen werd. 
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• L. Tijtgat: vraagt naar terugbetaling van stages voor elites indien zij niet mee 

naar Monte Gordo gingen. R. Smith antwoordt dat deze een standaard bedrag 

vergoed worden (niet de volledige stage). 

7 Volgende vergadering 

Dinsdag 19 september om 19.30u 


